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Legnica, dnia 07 kwietnia 2021 r. 

  
           Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 

 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 68/ IN /21 

 

Dotyczy: Stanu sanitarnego na ul. Paderewskiego w Legnicy. 

 

Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

zwracam się z wnioskiem o podjęcie stosownych czynności w celu uporządkowania zasieków oraz 

ogólnego zanieczyszczenia ulicy Paderewskiego w Legnicy, znajdującej się w samym sercu miasta. 

Wobec powyższego pragnę poinformować, że w oparciu, o skargi mieszkańców ww. ulicy 

twierdzę, że w obrębie zasieków śmieciowych, umiejscowionych wzdłuż ulicy Paderewskiego 

panuje ogólny nieporządek. Odpadami zanieczyszczony jest cały teren przyległy wraz z chodnikiem. 

Trudno nie zgodzić się ze stanowiskiem mieszkańców, iż wyżej przywołany stan rzeczy może  

w konsekwencji negatywnie wpłynąć na wizerunek naszego miasta, ale przede wszystkim może 

negatywnie wpływać na zdrowie mieszkańców. 

Często przepełnione kubły na śmieci przez okres 

kilku dni, dają podstawę przypuszczać, iż nastąpiło 

błędne oszacowanie ze strony Legnickiej Spółdzielni 

Mieszkaniowej, która jest administratorem bloków 

mieszkalnych przy ulicy Paderewskiego.  

 

Mając na uwadze fakt, że temat jakości gospodarki 

odpadami komunalnymi w Legnicy, budzi coraz 

większe wątpliwości wśród mieszkańców, zasadne 

jest, aby Władze Miasta zainteresowały się 

problemami sygnalizowanymi w niniejszej 

interpelacji oraz interweniowały w tej sprawie. 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 
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Wnosząc o podjęcie interwencji wskazuję, że podjęty problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy 

i leży w jego interesie co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. 

poz.933), dlatego też uważam, iż interpelacja jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących 

przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego Miasta. 

 

 
 

Aleksandra Krzeszewska 


